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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem közeledett az elmúlt években a magyar és 
az osztrák pedagógusok illetménye, ha Magyarország elmúlt száz évének legsikeresebb tíz 
évén vagyunk túl?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az államtitkárát olvasva rendre az az érzés fog el, mintha valami alternatív valóságban élnénk, a 
hazai pedagógusok pedig nem a nemzet napszámosai lennének, akiknek egy tehetős része a 
másodállás vállalása nélkül nem tudná kifizetni az albérletét. Olvasom azokat a fordulatokat, 
amelyek a képviselőtársaim kérdéseire adott válaszokban is visszaköszönnek, ezek szerint a 
baloldal elvont egy havi bért a pedagógusoktól, de azt már sosem teszik hozzá, hogy Önök tíz év 
alatt sem adták azt vissza. Rendszeresen béremelésről beszélnek, miközben ágazati pótlékról van 
szó. Megígérték, hogy a pedagógus illetményeket a minimálbérhez kötik, de ezt az ígéretüket 
megszegték, és ezzel az eltelt időben – túlzás nélkül kijelenthető – milliós nagyságrendű összeggel 
károsították meg a pedagógusokat.

Biztosan naprakészek az Emberi Erőforrások Minisztériumában a 15 évvel ezelőtti adatok 
vonatkozásában, de megnéznének egy adatsort arról is, hogy teljesítünk most az EU-s 
összevetésben? Összevetnék egy pályakezdő pedagógus honfitársunk illetményét egy osztrák vagy 
akár egy cseh pedagóguséval, hogy az ír, a svéd vagy éppen a német pedagógusokat már ne is 
említsem?

Tisztelt Miniszter Úr!

Miért nem közeledett az elmúlt években a magyar és az osztrák pedagógusok illetménye, ha 
Magyarország elmúlt száz évének legsikeresebb tíz évén vagyunk túl?

Várom megtisztelő válaszát, egyúttal azonnali lépésként javaslom az illetményrendszer bevezetése 



előtt megígért, de elmaradt bérek visszamenőleg történő kifizetését, a pedagógus-illetményrendszer 
minimálbérhez igazítását.
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